
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 25/2014 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 512/2014                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έκδοση ψηφίσματος συμπαράστασης στα 
αιτήματα της Ομοσπονδίας Γονέων και 
Κηδεμόνων Ν. Ημαθίας. 

 
Σήμερα 24 Νοεμβρίου του έτους 2014 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 18:00 συνήλθε σε 

τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου 
Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 20-11-2014 γραπτή 
πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Δημοτικών & Τοπικών 
Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων και στον Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του 
άρθρου 67 του Ν. 3852/2010. 

Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού επί 
συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  39 μέλη: 

                  Παρόντες                                                                                            
1) Α.Λαζαρίδης, 2) Θ.Αγγελίνας, 3) Χ.Κούτρας, 4) Τ.Χατζηαθανασίου, 5)Β.Παπαδόπουλος, 6)Α.Σιδηρόπουλος, 
7)Δ.Κουλουριώτης, 8)Δ.Τραπεζανλής, 9)Σ.Διαμάντης, 10)Γ.Σοφιανίδης, 11) Ν.Μωυσιάδης, 12)Π.Τσαπαρόπουλος, 
13) Β.Λυκοστράτης, 14) Γ. Κάκαρης, 15)Μ. Παπαϊωάννου, 16Ι.Χειμώνας, 17)Λ.Ακριβόπουλος, 
18)Σ.Ασλάνογλου, 19)Γ.Ορφανίδης, 20) Ε.Ιακωβίδου, 21) Χ.Γαϊτάνου, 22)Ν.Μαυροκεφαλίδης, 23)Α.Σιακαβάρας, 
24)Θ.Τέτος, 25)Κ.Καραπαναγιωτίδης, 26)Ι.Κυρατλίδης, 27)Μ.Σουμελίδης, 28) Ν. Τσιαμήτρος, 29)Ζ.Πατσίκας, 
30) Α. Καγκελίδης, 31)Γ.Γουλτίδης, 32)Ι.Παπαγιάννης, 33)Η.Τσιφλίδης, 34)Σ.Ελευθεριάδου, 35)Ν.Μπέκης, 
36)Π.Παπαδίνα, 37)Α.Αποστολόπουλος, 38)Σ.Στουγιάννος, 39)Γ.Μελιόπουλος. 

Απόντες    
Θ. Κορωνάς, Α.Μαρκούλης 

 Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               
Ε.Γκόγκα, Χ.Κεχαΐδης, Χ.Σταφυλίδου, Ι.Σιδηρόπουλος, Ν. Αγγέλου, Η. Μπατσαράς, Γ.Λιλιόπουλος 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 
Σ.Κωτσιαντής, Ν.Γερούκης, Δ.Παπαπετρίδης, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η.Σοφιανίδης,  Σ. Μισοκέφαλος, Α. 
Βοργιαζίδου, Α. Πέτρου, Α. Κακαγιάννης, Κ.Πιστοφίδης, Α.Γκεκόπουλος, Σ.Λυκοστράτης, Ι.Καραγιάννης, Χ. Τσανασίδης, 
Ε.Μοτσιόπουλος, Π. Ποταμόπουλος, Α. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 
Σημείωση: 1) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 513/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Μελιόπουλος, Γ.Ορφανίδης, Γ.Γουλτίδης, Ζ.Πατσίκας. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 514/2014 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Γ.Ορφανίδης, Γ.Γουλτίδης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 517/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ.Η.Τσιφλίδης 
4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 519/2014 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ζ.Πατσίκας, Γ.Μελιόπουλος, Η.Τσιφλίδης και αποχώρησε ο κ.Γ.Κάκαρης 
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 520/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ι.Χειμώνας, Ν.Μπέκης, Α.Αποστολόπουλος, Κ.Καραπαναγιωτίδης, Γ.Ορφανίδης και 
προσήλθε ο κ.Γ.Κάκαρης. 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 521/2014 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ι.Χειμώνας, Ν.Μπέκης, Κ.Καραπαναγιωτίδης, Γ.Ορφανίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. 
Σ.Στουγιάννος, Ν.Μωυσιάδης 
7) Κατά τη διάρκεια των επί μέρους ψηφοφοριών της υπ’ αριθ. 522/2014 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ν.Μωυσιάδης, Ν.Μπέκης Α.Αποστολόπουλος, 
Σ.Στουγιάννος, Γ.Κάκαρης, Λ.Ακριβόπουλος και αποχώρησαν οι κ.κ. Ν.Μπέκης, Γ.Κάκαρης, Ι.Κυρατλίδης, Ζ.Πατσίκας, Λ.Ακριβόπουλος, Π.Τσαπαρόπουλος, 
Σ.Ελευθεριάδου, Σ.Στουγιάννος 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 523/2014 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ζ.Πατσίκας, Σ.Στουγιάννος, Π.Τσαπαρόπουλος, και αποχώρησε ο κ. κ.Ν.Τσιαμήτρος. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 524/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ. Γ.Σοφιανίδης. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 525/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Σ.Στουγιάννος, Μ.Σουμελίδης και προσήλθε ο κ. Γ.Σοφιανίδης 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 526/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Τ.Χατζηαθανασίου, Γ.Ορφανίδης και προσήλθαν οι κ.κ. Σ.Στουγιάννος, 
Μ.Σουμελίδης. 
12)  Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 527/2014 απόφασης προσήλθε ο κ. Τ.Χατζηαθανασίου 
13) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 528/2014 απόφασης προσήλθε ο κ. Γ.Ορφανίδης 
14) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 529/2014 απόφασης αποχώρησε η κ.Μ.Παπαϊωάννου 
15) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 530/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ. Ζ.Πατσίκας 
16) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 531/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ι.Παπαγιάννης, Η.Τσιφλίδης, Α.Καγκελίδης, Α.Αποστολόπουλος και προσήλθε ο 
κ.Ζ.Πατσίκας 
17) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 533/2014 αποχώρησε ο κ.Γ.Μελιόπουλος και προσήλθε η κ.Μ.Παπαϊωάννου. 
18) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 534/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Κάκαρης, Λ.Ακριβόπουλος, Χ.Γαϊτάνου, Ν.Μωυσιάδης και προσήλθε ο κ. 
Γ.Μελιόπουλος 
19) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 535/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ. Γ.Μελιόπουλος 
20) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 535/2014 απόφασης προσήλθε ο κ. Ν.Μωυσιάδης 
21) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 537/2014 απόφασης προσήλθε ο κ. Α.Αποστολόπουλος και αποχώρησε ο κ.Ζ.Πατσίκας 
22) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 538/2014 απόφασης προσήλθε ο κ. Γ.Μελιόπουλος 
23) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 540/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Κ.Καραπαναγιωτίδης, Ι.Χειμώνας και προσήλθαν οι κ.κ. Ζ.Πατσίκας, 
Λ.Ακριβόπουλος, Ν.Τσιαμήτρος 
24) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 543/2014 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ι.Χειμώνας, Χ.Γαϊτάνου, Γ.Κάκαρης και αποχώρησε ο κ.Σ.Στουγιάννος 
25) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 545/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ.Ν.Μπέκης και προσήλθε ο κ.Σ.Στουγιάννος. 
26) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 548/2014 απόφασης προσήλθε ο κ.Ν.Μπέκης και αποχώρησε ο κ. Γ.Ορφανίδης. 
 
  



 
Στη συνέχεια ο πρόεδρος εξέθεσε στο σώμα τα εξής: 
Ζητώ από το Δ.Σ. τη συζήτηση και λήψη απόφασης εκτάκτως επί του θέματος της έκδοσης 

ψηφίσματος συμπαράστασης του Δ.Σ. στα αιτήματα της Ομοσπονδίας Γονέων και Κηδεμόνων Ν. 
Ημαθίας. Έχει κατατεθεί ένα σχέδιο ψηφίσματος από εκπροσώπους των συλλόγων γονέων και 
κηδεμόνων, οι οποίοι είναι παρόντες στη σημερινή συνεδρίαση. 

Συμφωνεί το σώμα για τη συζήτηση του θέματος αυτού ως εκτάκτου; 
Μέλη: Ναι. 
Στη συνέχεια, αφού συναίνεσε ο Δήμαρχος και δέχθηκε ομόφωνα το συμβούλιο να 

συζητήσει και αποφασίσει για το παρακάτω θέμα που δεν είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη 
και το οποίο έκρινε ως κατεπείγον, ο πρόεδρος εισηγούμενος το θέμα, διάβασε στο σώμα το 
ψήφισμα:  

Την Παρασκευή 21 Νοέμβρη 2014, στο κέντρο της Βέροιας, γονείς, μαθητές και 
εκπαιδευτικοί της Ημαθία, ήρθαμε αντιμέτωποι με τον μινώταυρο της αδιαφορίας των υπευθύνων για 
τις σχολικές μεταφορές. Ο αγώνας που δώσαμε και που συνεχίζουμε, έχει σκοπό την υπεράσπιση των 
παιδιών μας. Στο αυτονόητο δικαίωμα τους να μαθαίνουν γράμματα, ανεξάρτητα αν ζουν δίπλα στο 
σχολείο ή χιλιόμετρα μακριά. 

Απαιτούμε άμεσα: 
Να προκηρυχτεί νέος διαγωνισμός για την μεταφορά των μαθητών με βάση τα δρομολόγια 

που υπήρχαν μέχρι και πρόπερσι, επιπλέον να, καλυφτεί η ανάγκη για μεταφορά μαθητών όπου 
προκύπτουν νέα δρομολόγια. Να καταργηθεί η απαράδεκτη ΚΥΑ 24001/2013 που στην πράξη 
σταματά τις μεταφορές των μαθητών, να μειωθούν τα χιλιομετρικά όρια, προσαρμοσμένα στις 
ιδιαιτερότητες της κάθε περιοχής. 

Να δοθούν οι οφειλές προς τους μεταφορείς. 
Παλεύουμε για: 
Να γίνεται δωρεάν μεταφορά μαθητών από και προς τα σχολεία τους, με ευθύνη του κράτους. 
Δωρεάν μετακίνηση όλων των μαθητών καθ’ όλη τη διάρκεια του χρόνου με τα ΜΜΜ. 
Να καταργηθεί το όριο των χιλιομετρικών αποστάσεων. 
Προτείνουμε σαν μόνιμη λύση, αποδοτικότερη οικονομικά και βέλτιστη με γνώμονα την 

ασφάλεια των παιδιών μας τη δημιουργία ενιαίου κρατικού φορέα για αποκλειστικά δημόσιο δωρεάν 
και ασφαλές σύστημα μεταφοράς των μαθητών στα σχολεία τους με κατάλληλα διαμορφωμένα μέσα 
μετακίνησης, με μόνιμους εξειδικευμένους οδηγούς και συνοδηγούς και απευθείας κρατική 
χρηματοδότηση. 

Διεκδικούμε εδώ και τώρα άμεση και σταθερή λύση.  
ΑΡΚΕΤΑ, ΦΤΑΝΕΙ ΠΙΑ Η ΚΟΡΟΪΔΙΑ !!! 
Συνεχίζουμε την αποχή και την επόμενη εβδομάδα. Παίρνουμε πρωτοβουλίες για εκδηλώσεις 

ενημέρωσης της κοινωνίας, καλούμε στην μάχη αυτή τα σχολεία που δεν έχουν ξεκινήσει ακόμα. Ο 
ανυποχώρητος αγώνας είναι το όπλο μας. 

Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Δήμαρχος: Πρόεδρε, αυτό το ψήφισμα με βρίσκει σχεδόν εξολοκλήρου σύμφωνο.  
Συμφωνώ ότι πρέπει να καταργηθεί αυτή η ΚΥΑ, γιατί έχει δημιουργήσει στο θέμα των 

μεταφορών, μαθητές δύο ή και περισσότερων ταχυτήτων.  
Αυτονόητο δικαίωμα είναι όλοι να μαθαίνουν γράμματα, ανεξάρτητα της χιλιομετρικής 

απόστασης απ’ το σχολείο στο οποίο μαθαίνουν γράμματα. Για μένα αυτονόητο είναι ότι πρέπει να 
καταργηθεί το όριο των χιλιομετρικών αποστάσεων. Βέβαια έχω την επιφύλαξή μου σ’ αυτό που 
αναγράφεται, για την δημιουργία ενιαίου κρατικού φορέα για αποκλειστικά δημόσιο, δωρεάν και 
ασφαλές σύστημα μεταφοράς μαθητών στα σχολεία τους.  

Ειλικρινά δεν ξέρω πόσο αυτό είναι εφικτό αυτή τη στιγμή, αλλά σε κάθε περίπτωση 
νομίζω ότι δεν είναι αυτό το πρωτεύων. Πιστεύω ότι πρωτεύοντα είναι όλα τα υπόλοιπα, τα οποία 
πράγματι θα πρέπει να γίνουν και αυτό είναι ένα δευτερεύον θέμα. Ακόμα και την δωρεάν 
μετακίνηση των μαθητών καθ’ όλη τη διάρκεια του έτους, για την οποία έχουν διαφωνήσει 
αρκετοί, θεωρώντας ότι προνόμιο των μαθητών πρέπει να είναι μόνο η μεταφορά, ή και των 
φοιτητών κάποια στιγμή γιατί υπήρξαμε και φοιτητές.  



Η άποψή μου είναι ότι και ο μαθητής και ο φοιτητής θα πρέπει να έχει αυτή τη μετακίνηση 
με τα προνόμια που πρέπει να έχει καθ’ όλη τη διάρκεια του έτους. Άρα λοιπόν, εγώ θα πω ότι 
συμφωνώ με το ψήφισμα με την επιφύλαξη βέβαια της δημιουργίας ενιαίου κρατικού φορέα. 

Καραπαναγιωτίδης: Επειδή το θέμα απασχόλησε πάρα πολλές φορές το Νομαρχιακό 
Συμβούλιο, το χειρίστηκα 8 χρόνια και η άποψη η δική μου μετά από τόσα χρόνια και άλλα 8 σαν 
Νομαρχιακός σύμβουλος και υπάρχουν και συνάδελφοι εδώ που ήταν στο Νομαρχιακό συμβούλιο 
παλαιότερα, γιατί ήταν ευθύνη της Νομαρχίας και τώρα της Αντιπεριφέρειας, θα πρέπει λοιπόν, με 
Νόμο να ρυθμιστεί αυτή η κατάσταση.  

Λέμε δωρεάν παιδεία, δεν υπάρχει δωρεάν παιδεία. Μόνο η μεταφορά των μαθητών είναι; 
Γιατί υπάρχει κάτι άλλο; Αν σήμερα, ο γονέας δεν ξοδεύει από την τσέπη του τα περισσότερα 
χρήματα για τα παιδιά του, τα παιδιά του ούτε σχολείο θα μπορούν να πάνε ούτε γράμματα θα 
μάθουνε. Θα πρέπει με Νόμο να λυθεί, μια δια παντός.  

Εγώ όχι μόνο συμφωνώ μ’ αυτό, βέβαια διαφωνώ στο να οριστεί κρατικός φορέας, γιατί 
είδαμε ότι τι κρατικό είναι μέσα, χωρίς αυτό να σημαίνει ότι όλα στον ιδιωτικό τομέα πάνε καλά, 
αλλά με Νόμο γιατί, η Περιφέρεια κάθε χρόνο, κάθε χρόνο, αφιερώνουν ώρες οι υπάλληλοι, 
συρθήκαμε πάρα πολλές φορές στα δικαστήρια, δημοσιεύματα, κόντρες, αντεγκλήσεις, για ποιόν 
λόγο;  

Ερχόταν στο τέλος ο Υπουργός με διυπουργικές αποφάσεις να λύσει το πρόβλημα.  
Να ξέρουν λοιπόν και οι γονείς και οι καθηγητές αλλά και αυτοί που ασχολούνται μ’ αυτά 

τα ζητήματα, όπως είναι οι μεταφορείς, ότι αυτοί είναι οι κανόνες ξεκάθαρα, όμορφα και ωραία, 
τόσο κάνει η μεταφορά των μαθητών για να ξέρουν, να δημοπρατηθεί το έργο, ποιος θα το πάρει 
και θα γίνουν σωστά οι μεταφορές. Συμφωνώ απόλυτα, εκτός από το να ιδρυθεί κρατικός φορέας 
για τη μεταφορά των μαθητών. Όπως πολύ καλά είπε ο Δήμαρχος και οι φοιτητές και οι μαθητές 
καθ’ όλη τη διάρκεια του χρόνου, έχουν λοιπόν την ανάγκη μεταφοράς από το σπίτι προς το 
πανεπιστήμιο ή προς το σχολείο, άσχετα της απόστασης, γιατί μέχρι τώρα δεν κοιτούσαν 
αποστάσεις, τώρα, με τα σημερινά δεδομένα τα παιδιά από την Πατρίδα δεν δικαιούνται, τα παιδιά 
από το Μακροχώρι δεν δικαιούνται, τα παιδιά από τις Βαρβάρες δεν δικαιούνται.  

Καταλαβαίνετε ότι μ’ αυτόν το Νόμο, αν δεν αλλάξει ο Νόμος, δεν υπάρχει περίπτωση να 
γίνουν οι μεταφορές των μαθητών.  

Παπαγιάννης: Πρόεδρε, κυρίες και κύριοι σύμβουλοι, θα συμφωνήσω με αμφότερους τους 
προλαλήσαντες. Υπάρχει ένα τεράστιο θέμα που είναι και πολιτικό και οικονομικό, δεν νοείται 
σήμερα να υπάρχει μαθητής είτε είναι μικρό παιδί είτε είναι μαθητής της 3ης Λυκείου, που δεν 
μπορεί να μετακινηθεί και να έχει εύκολη και άμεση πρόσβαση στο σχολείο του.  

Πρέπει και εμείς λοιπόν σαν Δ.Σ., να τονίσουμε την αναγκαιότητα αυτή προς κάθε αρμόδιο 
φορέα και να βοηθήσουμε όσο μπορούμε τους γονείς έτσι ώστε να επιτευχθεί αυτός ο στόχος. Από 
εκεί και πέρα, ψήφισμα του Δ.Σ. που να «συμβουλεύει» ή να προωθεί την ίδρυση ενιαίου κρατικού 
φορέα, προς τούτου, νομίζω είναι εντελώς άσκοπο και άκαιρο.  

Πολύ σωστά ο Δήμαρχος και ο κ. Καραπαναγιωτίδης συμφώνησαν μ’ αυτή τη σκέψη, δεν 
πρέπει να μπούμε σ’ αυτή τη διαδικασία, υπάρχουν τα αστικά ΚΤΕΛ, υπάρχουν τα υπεραστικά, 
υπάρχει και ο συνεταιρισμός ΤΑΞΙ, οι οποίοι τόσα χρόνια προσπαθούν οι άνθρωποι και κάνουν τα 
πάντα για να βοηθήσουν προς αυτή την κατεύθυνση.  

Τέλος, δεν νομίζω ότι είναι σωστό για το Σώμα να εκφράζεται με τους τρόπους, ΦΤΑΝΕΙ 
ΠΙΑ Η ΚΟΡΟΪΔΙΑ κ.τ.λ. νομίζω ότι δεν θα πρέπει να πάρει δημοσιότητα τέτοια, ένα τέτοιο 
ψήφισμα, δεν θα πούμε εδώ όλοι μαζί ΦΤΑΝΕΙ ΠΙΑ Η ΚΟΡΟΪΔΙΑ, δεν νιώθουμε ότι μας 
κοροϊδεύει κανένας, είμαστε ένα Σώμα με πολιτικό περιεχόμενο, κάνουμε μια πρόταση, 
συντασσόμαστε υπέρ κάποιας ιδέας ή κάποιας άλλης όχι, αλλά να λέμε ΦΤΑΝΕΙ ΠΙΑ Η 
ΚΟΡΟΪΔΙΑ, νομίζω δεν συνάδει με το ρόλο και το κύρος μας.  

Μπέκης: Δεν ζήτησα αρχικά το λόγο, γιατί έχω ένα πρόβλημα διαδικαστικό.  
Πέρα απ’ το ψήφισμα το οποίο θα το ψηφίσουμε και πιστεύω ότι υιοθετούμε ένα ψήφισμα 

των γονέων, δεν κάνουμε κάτι άλλο, αυτό και ιεραρχούμε όπως είπε ο Δήμαρχος και συμφωνώ, 
ιεραρχούμε τα άμεσα αυτά που πρέπει και μπορούν να υλοποιηθούν και να ανακουφίσουν και τα 
άλλα για την δημιουργία και λοιπά, είναι περισσότερο στρατηγικού χαρακτήρα.  



Όμως εγώ έχω ένα πρόβλημα γιατί στην τοποθέτησή μου, προ ημερησίας, είχα προτείνει και 
κάτι άλλο το οποίο δεν θέλω να το ενσωματώσω στο ψήφισμα, γιατί πιθανά να υπάρχουν 
αντιρρήσεις. Γι’ αυτό δεν ξέρω πότε να το βάλω.  

Είχα λοιπόν προτείνει να υπάρχει μια πρόσκληση – κάλεσμα από το Δ.Σ. του 
αντιπεριφερειάρχη, ο οποίος είναι υπεύθυνος, να υπάρχει ένα κάλεσμα του αντιπεριφερειάρχη 
λοιπόν, να συνταχθεί έμπρακτα σ’ αυτόν τον αγώνα, κλείνοντας συμβολικά για μια ή δύο μέρες τα 
σχολεία. Αυτό θα το βάλουμε μετά; Δεν ξέρω. 

Πρόεδρος: Κε Μπέκη, πληροφοριακά σας λέμε, ότι το προεδρείο έχει επισκεφθεί τον 
αντιπεριφερειάρχη και του ζήτησε να βρίσκεται εκπρόσωπός του στο Δ.Σ. για να υπάρξει άμεση 
σύνδεση των προβλημάτων που δεν έχουν σχέση μόνο με το Δήμο, αλλά έχουν σχέση και με την 
Αντιπεριφέρεια. Μας υποσχέθηκε ότι θα το κάνει, απ’ το επόμενο Δ.Σ. φαντάζομαι, θα υπάρχει και 
εκπρόσωπος του Αντιπεριφερειάρχη στο Δ.Σ..  

Όμως, αυτό δεν είναι αναγκαίο να μπει στο ψήφισμα. Μπορεί να γίνει από το Δήμαρχο, τον 
Πρόεδρο και πάει να ζητήσει την συμπαράσταση του Αντιπεριφερειάρχη με όποιον τρόπο και 
ενδεχομένως και με την πρόταση που είπατε. Να κλείσουμε όμως το θέμα, συζητούμε για το 
ψήφισμα.  

Μελιόπουλος: Καταρχήν, να ξεκαθαρίσουμε ότι εδώ οι γονείς έφεραν κάποιο ψήφισμα, 
πάνω σ’ αυτό, αυτό που περιγράφουμε ως προβλήματα της μεταφοράς των μαθητών, να 
ξεκαθαρίσουμε και δεχτούμε ότι δεν είναι κάποιο φυσικό φαινόμενο, υπάρχουν συγκεκριμένες 
αιτίες που έχουν οδηγηθεί εδώ τα πράγματα και οι αιτίες δεν είναι άλλο παρά την εξειδίκευση της 
συγκεκριμένης αντιλαϊκής πολιτικής στις μεταφορές, αυτήν που η Ε.Ε. επιβάλει και έρχονται 
Κυβερνήσεις και Αντιπεριφέρεια και εφαρμόζει.  

Οι γονείς ζητάνε και το λένε, παλεύουμε για, απαιτούμε άμεσα, διαβάζουμε μπροστά μας τι 
ζητάνε άμεσα και παλεύουν και δεν θα περίμενα εγώ τουλάχιστον να δεχτεί ούτε ο Δήμαρχος ούτε 
ο κ. Καραπαναγιωτίδης ούτε ο κ. Παπαγιάννης για τον κρατικό φορέα, που είναι αντίθετο σε όσα 
πρεσβεύουν. Που μιλάν για ιδιωτικοποίηση αυτού του τομέα του ευαίσθητου και αυτή η 
ιδιωτικοποίηση είναι που έχει φέρει αυτά τα προβλήματα.  

Να συνταχθούμε με το ψήφισμα της συγκέντρωσης, της μαζικής συγκέντρωσης, πρέπει να 
ομολογήσουμε όλοι, των γονιών και των μαθητών και να πάρουμε και άμεσα μέτρα, όπως πρότεινε 
νωρίτερα και ο κ. Μπέκης, όχι μόνο το ψήφισμα. Γιατί κάνουν αποχή αν δεν κάνω λάθος και ας 
απαντήσει κάποιος εκπρόσωπος των γονέων, οι μαθητές που έχουν πρόβλημα στην μεταφορά, 
κάποιοι άλλοι κάνουν μαθήματα;  

Να πάρει μια απόφαση ο Δήμος, να κλείσουν τα σχολεία σ’ όλο το Δήμο και αν είναι 
απόφαση της Αντιπεριφέρειας, αυτό δεν θα το λύσω εγώ το θέμα, Δήμος και Αντιπεριφέρεια μαζί, 
να πάρουν απόφαση να κλείσουν τα σχολεία όχι μόνο στο Δήμο αλλά σε όλη την Αντιπεριφέρεια. 

Πρόεδρος: Λοιπόν, κ. Μελιόπουλε η πρότασή σας καταγράφεται, πέρα από το ψήφισμα το 
οποίο είναι άλλη ιστορία. Ή μάλλον παράλληλη ιστορία.  

Σοφιανίδης: Κοιτάξτε συνάδελφοι, το θέμα των μεταφορών είναι ένα κομμάτι της 
υποβάθμισης της παιδείας.  

Μιλάμε για ίσες ευκαιρίες, είπε προηγουμένως ο κ. Παπαγιάννης, για τα παιδιά, όταν στη 
Αθήνα και στην Θεσσαλονίκη και για μια στάση παίρνουν πάσο, όταν στην επαρχία κάτω από δύο 
χιλιόμετρα τα παιδιά με χιόνια και βροχές, πρέπει να πηγαίνουν με τα πόδια, γιατί είναι κοντά το 
ένα χιλιόμετρο. Τα παιδιά του Γυμνασίου πρέπει να πηγαίνουν με τα πόδια από το Διαβατό, λέω 
τώρα ή στα Ριζώματα κ.τ.λ. πρέπει να περιμένουν 1,5 ώρα.  

Τα Γυμνάσια και τα Λύκεια, κατά δήλωση του Υπουργού Παιδείας, θέλουν 1.100 
καθηγητές, έτσι δεν είναι Νίκο; Θέλει 1.100 εθελοντές, «μαύρους» καθηγητές, οι οποίοι να μην 
πληρώνονται για να πάρουν κάποια μόρια και να πάνε στα σχολεία. Δηλαδή, η ΟΛΜΕ θα τους 
ανεβάσει πάνω από 1.500. Όταν πριν από 10 μέρες στα Ριζώματα δεν υπήρχε βιολόγος και 
οικονομολόγος στο Γυμνάσιο, αυτά τα παιδιά καλούνται να δώσουν με ίσους όρους εξετάσεις και 
εμείς αυτή τη στιγμή, ζητάμε το αυτονόητο, δηλαδή να εξασφαλίζεται η μεταφορά από και προς το 
σπίτι τους.  

Θεωρώ ότι είναι αδιανόητο να μην ενεργοποιηθούν όλες οι δυνάμεις του Νομού, σε όλα τα 
επίπεδα, να μην αφήσουμε τους γονείς και τους μαθητές μόνους, να ενεργοποιήσουμε όλες τις 



δυνάμεις και διαφωνώ ότι ο Περιφερειάρχης μπορεί μόνος του, δεν μπορεί μόνος του, πρέπει όλοι 
οι θεσμικοί να είμαστε κοντά στους γονείς και τους μαθητές για να μπορέσουμε να ανατρέψουμε, 
αν αλλάξουμε αυτή την ΚΥΑ. Πρέπει να αλλάξει, πρέπει να το απαιτήσουμε να αλλάξει, συμφωνώ. 
Βέβαια θα μπορούσε να είχε και μια αλλαγή σ’ αυτό που είπαν και οι προλαλήσαντες για τον 
κρατικό φορέα, αλλά νομίζω αυτό είναι δευτερεύων. Η ΚΥΑ πρέπει να αλλάξει. 

Π. Βλαχοπούλου (Πρόεδρος της Ένωσης Γονέων Β΄βάθμιας Εκπαίδευσης): Σας ακούσαμε 
ενώ έπρεπε από την αρχή να μας ακούσετε και μετά να σας ακούσουμε, γιατί εμείς θέσαμε το 
ζήτημα.  

Όλοι εδώ, οι περισσότεροι τουλάχιστον, είστε κάτοικοι της Βέροιας και των γύρω χωριών, 
οι περισσότεροι είχατε παιδιά σε Δημοτικά, Γυμνάσια και Λύκεια και αντιμετωπίζατε το πρόβλημα 
των μεταφορών.  

Σήμερα, είναι ιδιαίτερα αιχμηρό αυτό το πρόβλημα, η ΚΥΑ αυτή, καθορίζει, τα παιδιά 
όπως είπατε και πριν, από Πατρίδα, όλοι ξέρετε το δρόμο Πατρίδα - Βέροια, να έρχονται με τα 
πόδια στα σχολεία της Βέροιας. Γιατί σήμερα είναι πολλοί οι γονείς, σας πληροφορώ,  που δεν 
μπορούν να επωμιστούν το 1,20€ και 1,20€, 2,4ο€ κάθε μέρα για το ένα τους παιδί για να πηγαίνει 
σχολείο, όταν έχουν 2 και 3 παιδιά που πηγαίνουν σχολεία, το κόστος είναι πολύ μεγάλο όταν 
έχουμε παιδιά που υποσιτίζονται στα σχολεία και έχουμε και παιδιά στα Λύκεια που υποσιτίζονται 
κ. Μπέκη, δηλωμένα παιδιά που υποσιτίζονται και τα αναλαμβάνουν οι σύλλογοι γονέων έχουν δεν 
έχουν έσοδα, για να παίρνουν ένα σάντουιτς απ’ τα κυλικεία και σε πολλές περιπτώσεις δεν 
μπορούν να το επωμιστούν αυτό το κόστος.  

Ας επανέρθω στις μεταφορές. Ζητήσαμε επανειλημμένα να γίνει μια αυτοψία των δρόμων 
που οδηγούν στα σχολεία της Βέροιας, μια φωτογράφιση, για να δούνε οι κύριοι στο Υπουργείο 
στην Αθήνα, γιατί μάλλον με τα δεδομένα της Αθήνας βγαίνουν οι ΚΥΑ, η επαρχία δεν τους 
πολυσκοτίζει, να δουν από ποιούς δρόμους καρμανιόλα ζητούν απ’ τα παιδιά μας να έρθουν πεζά 
στα σχολεία της Βέροιας.  

Οι χιλιομετρικές αποστάσεις που αναφέρει η συγκεκριμένη ΚΥΑ είναι τουλάχιστον γελοίες 
για το Νομό και εγώ δεν φοβάμαι να χρησιμοποιήσω τις λέξεις, κάποιος είπε πριν για τη λέξη 
ΚΟΡΟΪΔΙΑ, σας πληροφορώ ότι είναι τρία χρόνια τουλάχιστον που παιδευόμαστε μ’ αυτές τις 
ΚΥΑ, οι οποίες έχουν ρόλο αναβλητικό, ο κ. Καραπαναγιωτίδης γνωρίζει, γιατί μιλήσαμε και πέρσι 
γι’ αυτά τα θέματα των μεταφορών, δινόταν μια αναστολή 2-3 μηνών, μην στεναχωριέστε λύνεται 
το πρόβλημα, λυνόταν για κάνα 2-3 μήνες, μετά τα Χριστούγεννα ξανά στο κεφάλι, πάλι τα παιδιά 
στο δρόμο.  

Φέτος φτάσαμε στα έσχατα πλέον και αποφασίσανε οι σύλλογοι να κλείσουν τα σχολεία, οι 
σύλλογοι της Περιφέρειας, πιθανότατα σε λίγο να το αποφασίσουν και οι σύλλογοι της Βέροιας να 
κλείσουνε σχολεία, αν δεν υπάρξουν συλλογικότερες αποφάσεις.  

Αυτά από την πλευρά μου και όσο για τα κρατικά μέσα μεταφοράς, τα ζητάμε για να 
μετακινούνται τα παιδιά μας με ασφάλεια και όχι γιατί έχουμε κανένα κόλλημα να θέλουμε 
κρατικά μέσα μεταφοράς.  

Αν πάτε να δείτε πως γίνεται η μεταφορά των παιδιών σε ώρες αιχμής με τα Αστικά ή με τα 
ΤΑΞΙ στα Ριζώματα, που έχουμε και εκπροσώπους εδώ απ’ τα Ριζώματα, σε καταστάσεις χειμώνα, 
με χιόνια, με παγωνιές, πως μετακινούνται τα παιδιά, ίσως να καταλάβετε γιατί ζητάμε κρατικά 
μέσα μεταφοράς, όσο ουτοπικό και αν σας φαίνεται.  

Γ. Αρβανίτης (Πρόεδρος Ομοσπονδίας Γονέων Ν. Ημαθίας): Την συγκεκριμένη ΚΥΑ, την 
κρίνουμε ως απαράδεκτη, γιατί θεωρεί εύκολο να περπατάνε τα παιδιά μας πήγαινε – έλα στο 
σχολείο τους, 10 χλμ. σε χιόνι, βροχή και οτιδήποτε άλλες συνθήκες, τα παιδιά του Λυκείου, 7χλμ. 
τα παιδιά του Γυμνασίου και 2,5 χλμ. τα παιδιά της 1ης Δημοτικού.  

Επιπλέον, προβλέπει για τα παιδιά της 1ης Δημοτικού να περιμένουν στα Ριζώματα, στη 
Βεργίνα, στα Παλατίτσια, στην Αγ. Μαρίνα, στο Τρίλοφο, πάνω από 90 λεπτά. Αυτό το έθεσε και ο 
κ. Παυλίδης ότι είναι απαράδεκτο, να περιμένουν 90 λεπτά παιδιά 1ης Δημοτικού, 2ας Δημοτικού 
για να γυρίσουν στο σπίτι τους.  

Όπως είπαμε, απαιτούμε σταθερή λύση στο πρόβλημα των μεταφορών γιατί πρόκειται για 
την ασφάλεια μικρών παιδιών, πρόκειται για την ασφάλεια των παιδιών μας. Θέλουμε να είναι 
ομόφωνο το ψήφισμά σας, έτσι ώστε να είναι ακόμα ένα εργαλείο στον αγώνα μας. Αυτή τη στιγμή 



με διαβεβαίωση του Αντιπεριφερειάρχη, θα μπει και στο Περιφερειακό Συμβούλιο και μάλιστα με 
δηλώσεις του, είπε ότι αν δεν συζητηθεί, θα παραιτηθεί.  

Εμείς δεν θέλουμε να παραιτηθεί, εμείς θέλουμε, όπως δηλώσατε και εσείς, μαζί με το Δ.Σ. 
να παραταχθεί στον δίκαιο αγώνα μας. Αυτή τη στιγμή υπάρχουν σχολεία που κάνουν αποχές και 
θα συνεχιστούν και υπάρχουν σχολεία όπως τα Ριζώματα, η Αγ. Μαρίνα, ο Τρίλοφος, που έχουν 
πάρει αποφάσεις από τις γενικές συνελεύσεις τους, για να συμμετέχουν στις αποχές σε περίπτωση 
που δεν γίνει τίποτα.  

Πρόεδρος: Λοιπόν, κύριοι συνάδελφοι, με μικρές επιφυλάξεις που καταγράφονται για ένα 
σημείο, καταγράφτηκαν, από εκεί και πέρα έχουμε το ψήφισμα αυτούσιο. 

Ορφανίδης: Πρόεδρε, επί της διαδικασίας. 
Πρόεδρος: Ναι κ. Ορφανίδη. 
Ορφανίδης: Έχει έρθει ένα ψήφισμα, είτε το ψηφίζουμε είτε δεν το ψηφίζουμε. 
Πρόεδρος: Αυτό θα ψηφίσουμε. Οι επιφυλάξεις απλώς καταγράφηκαν δια μικροφώνου. Δεν 

αλλάζει τίποτα. Αυτό θα ψηφίσουμε, δεν θα το αλλάξουμε. Το προεδρείο δεν έχει πρόθεση να 
αλλάξει τίποτα, αυτό θα ψηφίσουμε.  

Απλώς λέω ότι θέλουμε δεν θέλουμε κ. Ορφανίδη, η επιφύλαξη του Δημάρχου 
καταγράφηκε στο μικρόφωνο. Τι να κάνουμε δηλαδή; Αυτό μπορούμε να το αποκλείσουμε; Το 
ψήφισμα όμως είναι αυτό, αυτό θα ψηφιστεί.  

Παράλληλα κ. Σοφιανίδη, φαντάζομαι, σαν αντιδήμαρχος παιδείας, καλέστε όποιον φορέα 
θέλετε, εγώ θέτω εαυτό στη διάθεσή σας, να έχουμε συνάντηση με τον Αντιπεριφερειάρχη, με 
όποιον φορέα νομίζετε εσείς, έτσι ώστε να συντονιστούν οι κινητοποιήσεις των μαθητών, μέχρι και 
κλείσιμο αν χρειαστεί, για να δούμε παραπέρα τι θα γίνει.  

Πατσίκας : Κατά το 50% συμφωνώ, το υπόλοιπο με βρίσκει απολύτως αντίθετο, γι’ αυτό 
και δεν μπορώ να το ψηφίσω ως έχει το συγκεκριμένο ψήφισμα. 

Μπέκης: Πρόεδρε, διαδικαστικά. Το τελευταίο που είπατε, θα αποτελεί μια απόφαση 
χωριστή; Το τελευταίο, γιατί εμένα με εκφράζει αυτό που είπατε εσείς. 

Πρόεδρος: Κε Μπέκη, αυτό που είπα, ο αντιδήμαρχος είναι εντεταλμένος από το Δ.Σ. 
Μπέκης: Αυτό είναι απόφασή μας; 
Πρόεδρος: Δεν είναι απόφαση αυτό κ. Μπέκη, δεν μπορούσε να είναι απόφασή 

μας………… 
Σοφιανίδης: Πρόεδρε, να πω κάτι; Τελειώνοντας είχα πει ότι θα πρέπει να συντονιστούμε 

γι’ αυτό και εννοούσα να πάρω πρωτοβουλίες γι’ αυτό το θέμα. 
(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση λόγω ομιλιών εκτός μικροφώνου) 

Γ. Αρβανίτης (Πρόεδρος Ομοσπονδίας Γονέων Ν. Ημαθίας) : Απόφαση επί του 1ου εκτός 
ημερησίας διάταξης θέματος, συνεδρίασης 24/11/2014 Περιφερειακού Συμβουλίου Κ. Μακεδονίας, 
με θέμα την μεταφορά μαθητών. Να μην σας διαβάσω τα διαδικαστικά… 

Πρόεδρος: Διαβάστε μας την απόφαση. 
Γ. Αρβανίτης (Πρόεδρος Ομοσπονδίας Γονέων Ν. Ημαθίας): Οι δαπάνες για τη μεταφορά 

μαθητών, να είναι μεταβιβαστικές πληρωμές, δηλαδή όσες μεταφορές χρειάζονται, τόσα χρήματα 
να δίδονται απ’ τον προϋπολογισμό και να μην εγγράφονται αυτά τα χρήματα στους ΚΑΠ της 
Αυτοδιοίκησης, τροποποιήσεις στην ΚΥΑ με συμπληρώσεις και παρεμβάσεις, π.χ. για την 
κατάργηση της 90λεπτης παραμονής σε μαθητές Α΄βάθμιας εκπαίδευσης.  

Οι προβλέψεις της ΚΥΑ σχετικά με τις αποστάσεις, που καθορίζει τους δικαιούχους 
μεταφοράς, χρειάζεται να απλοποιηθούν και να καταργηθεί η περίπτωση Β, άρθ. 1 παρ. 1.  

Τα όρια του άρθ. 1 χρειάζεται να επανεξεταστούν, ώστε να διασφαλίζεται ότι οι 
προβλεπόμενες αποστάσεις είναι εφικτό να διανυθούν πεζή με ασφάλεια από μαθητές της 
αντίστοιχης ηλικίας.  

Οι μαθητές Νηπιαγωγείου και Δημοτικού σχολείου, θα πρέπει σε κάθε περίπτωση, για 
λόγους ασφάλειας, να μεταφέρονται με δημόσια σύμβαση υπηρεσιών, όταν η συνολική απόσταση 
της κατοικίας τους απ’ την συντομότερη ενδεδειγμένη από το σχολείο, είναι πάνω από 1.200 μ., 
άσχετα από την απόσταση οι αποστάσεις επιβίβασης και αποβίβασης. Επιπλέον, κατά τη μεταφορά 
των μαθητών Α΄βάθμιας εκπαίδευσης, είναι αναγκαία η παρουσία συνοδού στο μεταφορικό μέσο, 
δεν υπήρχε αυτό. Να διευκρινιστεί προς τους αρμόδιους φορείς ότι η μεταφορά μαθητών 



Β΄βάθμιας εκπαίδευσης με ΜΜΜ, πρέπει να θεωρείτε αδύνατη κατά την διατύπωση του άρθρου… 
τάδε, εφόσον απαιτούνται πολλαπλές μεταβιβάσεις, καθώς αποτελεί τουλάχιστον επισφαλή τρόπο 
μετακίνησης και σίγουρα πολύ χρονοβόρο. Σ’ αυτή την περίπτωση η μεταφορά πρέπει να 
πραγματοποιείται με δημόσια σύμβαση υπηρεσιών.  

Ακόμα και στην περίπτωση που θα κριθεί καταρχήν αναγκαία μη επιβιβάσιμη με τα 
επιβίβαση, θα πρέπει να προβλέπεται σαφώς η υποχρέωση της Περιφέρειας να συνεκτιμά για την 
τελική της κρίση και άλλους παράγοντες, όπως ο συνολικός χρόνος περπατήματος και αναμονής σε 
στάσεις. το φορτίο των μαθητών ορισμένων κατευθύνσεων, πληθυσμιακά, γεωγραφικά κριτήρια, 
αστική ή μη αστική περιοχή. Αυτό το ζητούσαμε για το Μουσικό σχολείο που έχουν τα όργανα τα 
μουσικά.  

Να διασφαλιστεί από το Υπουργείο Παιδείας και Θρησκευμάτων, με τρόπο σαφή και 
συγκεκριμένο, η παραμονή πάντοτε εντός σχολείου και σε κατάλληλες συνθήκες απασχόλησης, 
εποπτείας των μαθητών που χρειάζεται να περιμένουν λόγω του χρόνου εκτέλεσης του 
δρομολογίου τους.  

Να συγκροτηθεί άμεσα η προβλεπόμενη στην ΚΥΑ ομάδα διαχείρισης έργου με 
προηγούμενη υπόδειξη εκπροσώπων εκ μέρους των φορέων που μέχρι σήμερα δεν έχουν 
ανταποκριθεί σε σχετικά ερωτήματα του Υπουργείου Εσωτερικών. Να εξεταστεί η δυνατότητα να 
δίνεται σύμφωνα με τις προβλέψεις, της ισχύουσας Νομοθεσίας για τα προσωπικά δεδομένα, 
πρόσβαση στους φορείς που υλοποιούν το σχεδιασμό της μεταφοράς μαθητών σε συγκεκριμένα 
πεδία της κεντρικής βάσης δεδομένων «My School» του Υπουργείου Παιδείας, τα οποία αφορούν 
αποκλειστικά στα στοιχεία διευθύνσεων κατοικίας των μαθητών, θα πρέπει η πληροφορία που 
περιλαμβάνεται σ’ αυτή τη βάση να αναφερθεί ώστε να είναι δυνατή η αξιοποίηση της για τον 
καθορισμό των δρομολογίων. 

Πρόεδρος: Κε Αρβανίτη, μισό λεπτό. Έχω την εντύπωση ότι το ψήφισμά σας είναι ποιο 
καθαρό, ποιο ξάστερο και τα λέει όλα.  

Με λίγα λόγια λέει «κόψτε» το λαιμό σας για δωρεάν μεταφορά, από και προς τα σπίτια, για 
όλους τους μαθητές, για όλο το χρόνο. Άρα, αυτό το ψήφισμα λοιπόν, που αποφασίστηκε πλην 
ενός, ομόφωνα σχεδόν, από το Δ.Σ., θα σταλεί και στο Υπουργείο, θα σταλεί παντού και στις 
εφημερίδες. Είναι απόφαση Δ.Σ., εγκρίνει το ψήφισμά σας και είναι ποιο περιεκτικό απ’ όλα αυτά 
που διαβάσατε, γιατί δεν χρειάζεται να υποδείξουμε εμείς τι θα κάνουνε, εμείς θέλουμε δωρεάν 
μεταφορά, κόψτε το λαιμό σας. Για όλους τους μαθητές. 

Γ. Αρβανίτης (Πρόεδρος Ομοσπονδίας Γονέων Ν. Ημαθίας): Συμφωνώ Πρόεδρε. 
Πρόεδρος: Και από εκεί και πέρα, επειδή πράγματι δεν χαρίζονται αυτά, συζητάμε από εκεί 

και πέρα τον συντονισμό των κινητοποιήσεων και τι μπορεί να γίνει για να δούμε τι θα πετύχουμε 
μαζί με την αντιπεριφέρεια. Συγνώμη που σας διέκοψα, αλλά νομίζω αυτό τα λέει καλύτερα. Έτσι; 
Συμφωνείτε με το σχέδιο ψηφίσματος της Ομοσπονδίας Γονέων Ν. Ημαθίας; 

Μέλη: Ναι 
Αρνητική ψήφο έδωσε ο δημοτικός σύμβουλος Ζ. Πατσίκας 
Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Το υποβληθέν σχέδιο ψηφίσματος της Ομοσπονδίας Γονέων Ν. Ημαθίας. 
2.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας 
3.- Τις διατάξεις των άρθρων 65 και 67 του Ν. 3852 (Πρόγραμμα Καλλικράτης). 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Αποφασίζει  
 

Α) Ομόφωνα: Εγκρίνει τη συζήτηση και λήψη απόφασης για το παραπάνω θέμα ως 
κατεπείγον. 

Β) Κατά Πλειοψηφία: 1.- Εγκρίνει την έκδοση ψηφίσματος συμπαράστασης στα αιτήματα 
της Ομοσπονδίας Γονέων Ν. Ημαθίας που έχει ως εξής:  

«Την Παρασκευή 21 Νοέμβρη 2014, στο κέντρο της Βέροιας, γονείς, μαθητές και 
εκπαιδευτικοί της Ημαθία, ήρθαμε αντιμέτωποι με τον μινώταυρο της αδιαφορίας των υπευθύνων 
για τις σχολικές μεταφορές. Ο αγώνας που δώσαμε και που συνεχίζουμε, έχει σκοπό την 
υπεράσπιση των παιδιών μας. Στο αυτονόητο δικαίωμα τους να μαθαίνουν γράμματα, ανεξάρτητα 
αν ζουν δίπλα στο σχολείο ή χιλιόμετρα μακριά. 

Απαιτούμε άμεσα: 
Να προκηρυχτεί νέος διαγωνισμός για την μεταφορά των μαθητών με βάση τα δρομολόγια 

που υπήρχαν μέχρι και πρόπερσι, επιπλέον να, καλυφτεί η ανάγκη για μεταφορά μαθητών όπου 
προκύπτουν νέα δρομολόγια. Να καταργηθεί η απαράδεκτη ΚΥΑ 24001/2013 που στην πράξη 
σταματά τις μεταφορές των μαθητών, να μειωθούν τα χιλιομετρικά όρια, προσαρμοσμένα στις 
ιδιαιτερότητες της κάθε περιοχής. 

Να δοθούν οι οφειλές προς τους μεταφορείς. 
Παλεύουμε για: 
Να γίνεται δωρεάν μεταφορά μαθητών από και προς τα σχολεία τους, με ευθύνη του 

κράτους. 
Δωρεάν μετακίνηση όλων των μαθητών καθ’ όλη τη διάρκεια του χρόνου με τα Μέσα 

Μαζικής Μεταφοράς. 
Να καταργηθεί το όριο των χιλιομετρικών αποστάσεων. 
Προτείνουμε σαν μόνιμη λύση, αποδοτικότερη οικονομικά και βέλτιστη με γνώμονα την 

ασφάλεια των παιδιών μας τη δημιουργία ενιαίου κρατικού φορέα για αποκλειστικά δημόσιο 
δωρεάν και ασφαλές σύστημα μεταφοράς των μαθητών στα σχολεία τους με κατάλληλα 
διαμορφωμένα μέσα μετακίνησης, με μόνιμους εξειδικευμένους οδηγούς και συνοδηγούς και 
απευθείας κρατική χρηματοδότηση. 

Διεκδικούμε εδώ και τώρα άμεση και σταθερή λύση.  
ΑΡΚΕΤΑ, ΦΤΑΝΕΙ ΠΙΑ Η ΚΟΡΟΪΔΙΑ !!! 
Συνεχίζουμε την αποχή και την επόμενη εβδομάδα. Παίρνουμε πρωτοβουλίες για 

εκδηλώσεις ενημέρωσης της κοινωνίας, καλούμε στην μάχη αυτή τα σχολεία που δεν έχουν 
ξεκινήσει ακόμα. Ο ανυποχώρητος αγώνας είναι το όπλο μας.» 

Β) Το παρόν ψήφισμα να κοινοποιηθεί στα τοπικά έντυπα και ηλεκτρονικά Μ.Μ.Ε 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  512 / 2014 
.............................................................................................………................................. 
Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση συντάχθηκε 

το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Τηλέμαχος Χατζηαθανασίου 

 
 

Αθανάσιος Αποστολόπουλος 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Α.  Λαζαρίδης  Ε. Γκόγκα  
Θ. Αγγελίνας  Χ. Κεχαΐδης  
Χ. Κούτρας     
Β. Παπαδόπουλος   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Α. Σιδηρόπουλος  Γ. Λιλιόπουλος  
Δ. Κουλουριώτης  Χ. Σταφυλίδου  
Δ. Τραπεζανλής  Ι. Σιδηρόπουλος  
Σ. Διαμάντης  Η. Μπατσαράς  
Γ. Σοφιανίδης  Ν. Αγγέλου  
Ν. Μωυσιάδης     
Π. Τσαπαρόπουλος     
Β. Λυκοστράτης     
Γ. Κάκαρης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Ι. Χειμώνας     
Λ. Ακριβόπουλος     
Σ. Ασλάνογλου     
Γ. Ορφανίδης     
Ε. Ιακωβίδου     
Χ. Γαϊτάνου     
Ν. Μαυροκεφαλίδης     
Α. Σιακαβάρας     
Θ. Τέτος     
Κ. Καραπαναγιωτίδης     
Ι. Κυρατλίδης     

Μ. Σουμελίδης     
Ν.  Τσιαμήτρος     
Ζ. Πατσίκας     
Α. Καγκελίδης     
Γ. Γουλτίδης     
Ι. Παπαγιάννης  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  8-12-2014 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

    ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΒΟΡΓΙΑΖΙΔΗΣ 

Σ. Ελευθεριάδου 
Η. Τσιφλίδης 
Ν. Μπέκης 
Π. Παπαδίνα 
Σ. Στουγιάννος 
Γ. Μελιόπουλος 
  
  

 
 
 


